



## Styrelsemötesprotokoll 2015–11–24

Närvaro:	Viktor Attoff	Ordförande	
	Elise Eborn	Propagandamästare, tillika sekreterare	
	Amelia Andersson	Studierådsordförande	
	Anna Lissborg	Källarmästare	
	Martin Johansson	Sexmästare	
	Lisa Claesson	Cafémästare	
	Marcus Liljenberg	Näringslivsansvarig, fr.o.m. §8	
	Sara Lindgren	Programmästare	
	Nicolas Salas	Överphös	
	Adjungerade	Carolina Koronen	Vice Kårordförande TLTH
		Oskar Hansson	Kårkontakt TLTH
		David Larsson	
		Nick Persson	
		Per Ahlbom	fr.o.m. §9
Peter Seimar			
Sebastian Karabeleski			
Johan Rönnåker			
Sofia Siljeholm			

- §1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 12:11.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt**  
**att** adjungera Nick Persson, David Larsson, Sebastian Karabeleski, Peter Seimar, Johan Rönnåker och Sofia Siljeholm.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**  
**att** godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Carolina Koronen berättade att Arkad kommer skicka ut utvärderingar och om man fyller i den så kan man vinna en iPad. Hon berättade även att det är f1 Røj i helgen och att anmälan till nyårsbalen öppnar ikväll kl 18. Fullmäktige är klara om en vecka, Valfullmäktige har varit.
- §7 Information PLD && PLC Amelia Andersson berättade att det har varit PLD-möte och att de funderar på att göra en dubbelexamen i design av processorer och digitala system och embedded electronics engineering för att locka studenter till att ta examen i design av processorer och di-



gitala system. Det har varit storting, Studierådet funderar på att hålla i fler studiekvällar, det har varit möte om kinainriktningen: de ska ta bort 15 hp kinesiska och kanske byta till ett universitet i Beijing. UKÄ ska utvärdera utvärderingar istället för att utvärdera utbildningar framöver.

§8 HTM2

Viktor Attoff sade att det är HTM2 idag.

Martin Johansson sade att det var fett många anmälda.

Lisa Claesson sade att det finns risk att någon post blir vakantsatt och det vore bra att bestämma en preliminär tid för HTM2 extra.

Nicolas Salas sade att han vill ta upp att ta upp Överphösualet först.

Viktor Attoff sade att han ville ha det trevliga med efterträdare efter mötet på onsdag. Preliminärt datum för eventuellt valmöte blir den 16 december.

Viktor Attoff sade att det finns propositioner och undrade vem som ville föredra dem.

Nicolas Salas sade att han kunde föredra propositionen om ljudanläggningen.

Anna Lissborg sade att hon nog kommer lägga ett ändringsyrkande på att flytta propositionen om partywagon till VTM.

Nicolas Salas sade att både ljudanläggningen och partywagon kan komma behövas.

Martin Johansson sade att de är lätta att flytta om man ska iväg långt.

Viktor Attoff sade att han tar rapport från styrelsen, Ludde Eriksson tar ekonomisk status, och att de tillsammans tar budgeten. Sen tar Viktor verksamhetsplanen, Sara tar propositionen om idrottsförman, Amelia tar fria föreningar och ny hemsida, och Nicolas tar ljudanläggningen.

Lisa Claesson undrade vilken sal mötet skulle vara i.

Viktor Attoff svarade E:B.

Nicolas Salas frågade om Viktor har access till E:B.

David Larsson sade att mötet inte riktigt får göra vad mötet vill, även föreningsmötet måste följa stadgarna.

Sara Lindgren påminde om att man inte ska favorisera kandidater som styrelse.



Viktor Attoff sade att han skulle säga att det finns möjlighet att bli Flicka på Teknis ansvarig.

§9 Beslutsuppföljning

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Sara	Ouveraller	S13	S32

§10 Utskottsrapporter

Viktor Attoff berömde styrelsens utskottsrapporter.

§11 Ekonomisk status

Viktor Attoff sade att sist han kollade på kontot så fanns det pengar, bli klara med er ekonomi så snart som möjligt.

§12 Val av funktionärer

Inga funktionärer valdes.

§13 Övrigt

Nicolas Salas frågade när sista styrelsemötet är.

Viktor Attoff svarade 15 december.

Sara Lindgren undrade om det finns plats i någon kyl för 12 kg hjortytterfilé på torsdag.

Martin Johansson sade att det borde finnas plats i köket.

Lisa Claesson sade att annars finns styrelsekylen.

Anna Lissborg sade att Ful också finns.

Johan Rönnåker sade att Partywagon har blivit mindre, men att han funderar få att fixa en ny stereo som också kan fungera med PA systemet, även nya högtalare kanske.

Per Ahlbom sade att det alltid är bra med mikrofongång, att det isåfall borde köpas PA högtalare för att bilhögtalare hr låg effekt i jämförelse.

Nicolas Salas sade att det hade varit bra med en riktig mikrofongång.

Viktor Attoff frågade vad det skulle bli för pris ungefär.

Johan Rönnåker sade att för en stereo 2000 - 3000 kr, plus tre stycken högtalare för 2000 - 3000 styck.

Per Ahlbom sade att ifall man ska köpa högtalare så borde man först prata med folk på kåren och vara försiktig.

Johan Rönnåker sade att Partywagon nu är hälften så tung och har en jämn viktfördelning, och att inget ska köpas in förrän det är färdigbyggt.

Viktor Attoff sade att sektionen har pengar.

Per Ahlbom sade att det går att fondera.

Johan Rönnåker sade att han vill måla Partywagon i Ful så att ingen får in och förstör.



- Lisa Claesson sade att hon kommer med internfakturor mot slutet av året, och att mötesfika till sista veckan gärna får fixas i förväg.
- Viktor Attoff sade att det finns mycket pengar till PHs present.
- Martin Johansson sade till att vänta tills budgeten blir klar.
- §14 Meddelanden Marcus Liljenberg sade att det är lunchföreläsning nästa tisdag.
- Sebastian Karabeleski sade att det är Openhack 4 - 6 december.
- Sara Lindgren sade att programfunktionärerna bjuder på glögg innan HTM2.
- Johan Rönnåker sade att det är snickerboa på lördag.
- Anna Lissborg sade att det kommer bli julbord som lunch.
- §15 OFMA Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 13:02.

Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn  
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff  
Ordförande